
Vragen PvdA Weert

Op pagina 25 wordt gesteld dat verenigingen met elkaar moeten samenwerken, en dat dit 
mag op dezelfde locatie. 1) Moeten wij hieruit concluderen dat samenwerking tussen 
vereniging wat het college betreft verplicht wordt. 2) Wat zijn andere vormen van 
samenwerking die kan ontstaan tussen verenigingen als ze besluiten samen te werken maar 
elk hun eigen locatie aanhouden?

Tot driemaal toe wordt in de begroting uitgedrukt hoe het isoleren van woningen de hoogste
prioriteit heeft. De PvdA deelt deze mening, want naast dat we sowieso flinke stappen 
moeten zetten met verduurzamen, wordt het met de huidige energieprijzen voor veel 
burgers ook bijna onbetaalbaar om in een slecht geïsoleerd huis te wonen. Hoewel de hoge 
prioriteit wordt meermaals uitgedrukt zien wij dit echter niet terug in de gestelde ambities. 
Wordt er komend jaar een andere tactiek ingezet om burgers te bereiken met 
WarmWonenWeert, die op het moment nog niet zijn bereikt door initiatieven van de 
gemeente?
Is een groep van 10 energiecoaches op vrijwilliger basis voldoende om aan de ambitie van de
komende jaren te voldoen?
Acht het college met een ambitie van 200 woningen isoleren per jaar voldoende op weg te 
zijn naar het doel om over 7 jaar 95% van de woningen geïsoleerd te hebben tot energielabel
B?
Gezien hier sprake is van een meerjarige begroting, en doelstellingen op de middellange 
termijn, waarom stelt het college geen opschaling van WarmWonenWeert voor?

Op pagina 21 wordt het plan van oneigenlijk grondgebruik uitgewerkt, in hoeverre acht het 
college de uitvoer van dit plan noodzakelijk? Wat zouden de kosten zijn wanneer enkel 
gehandhaafd wordt op gemeentelijk eigendom waarvan het van groot belang is dat het in 
gemeentelijke handen blijft. 

Op pagina 60 valt te lezen dat het college het doel stelt om Weert in 2030 optimaal te 
verbinden met steden in de regio op het gebied van OV. Waarom zijn er dan geen plannen 
opgenomen om de OV-voorzieningen uit te breiden? Acht het college het huidige 
busnetwerk en de tijden waarop deze bussen rijden voldoende? 
Hoe staat het met onderdeel G-03 van het uitvoeringsprogramma mobiliteitsplan 
‘Onderzoek vervoer op maat in dorpen en wijken’?

Wat zijn de prestaties geweest van Stadslab0495 in 2022 en wat voor projecten lopen er 
momenteel met stadslab?

Is het correct dat vanaf 2022 geen budget meer beschikbaar is voor de regeling subsidie 
experimenteerruimte onderwijs? 


